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38

37 20-4-2017 Motie vreemd - brief aan provincie over 

Syntus Roept raad van Leusden op om bijgevoegde brief over de 

OV dienstregeling van Syntus in te dienen bij Gedeputeerde 

Staten en Provinciale Staten van de provincie Utrecht

Van Beurden 21-4-2017 Griffie Brief verzonden en onder de aandacht van 

Syntus gebracht

Brief verzonden en onder de aandacht van 

Syntus gebracht

Afgehandeld

36 10-11-2016 Begroting 2017-2020  1. voor wat betreft het probleem van het ontbreken van 

goede onkruidbestrijdingsmiddelen mee te participeren in 

bovengemeentelijke  (of VNG) initiatieven die er zijn;

2. gezamenlijk met andere gemeenten op zoek te gaan naar 

efficiënte en milieuvriendelijke onkruidbestrijdingsmiddelen;

3. indien nodig ook Leusden te laten participeren in 

proefprojecten.

wethouder Overweg De medewerker Groen volgt alle ontwikkelingen 

op de voet. Op dit moment zijn er nog geen 

goede alternatieven voorhanden. Ook in een 

aantal pilots is nog geen zicht op concrete 

resultaten. Wij blijven de ontwikkelingen volgen 

en zullen de raad informeren als er concrete 

resultaten zijn te melden.

34 6-7-2016 Veilig fietsverkeer over de Leusbroekerweg 

tussen de Hamersveldseweg-Zuid en de 

Arnhemseweg

De mogelijkheden te verkennen om ook het fietsverkeer 

over de Leusbroekerweg tussen de Hamersveldseweg-Zuid 

en de Arnhemseweg veiliger te maken (bijvoorbeeld door 

aanleg van fietssuggestiestroken) en de raad hierover te 

informeren

wethouder Van 

Beurden

Izaak Boone De motie beslaat nagenoeg de gehele opdracht 

aan de gemeente waar we samen met de 

partners al langer aan werken en waar nog een 

weg is te gaan.

33 6-7-2016 Moorsterweg In overleg te treden met de gemeente Woudenberg met als 

doel om gezamenlijk de mogelijkheden te onderzoeken die 

kunnen bijdragen aan het verhogen van de veiligheid van de 

Moorsterweg

wethouder Van 

Beurden

april Izaak Boone Deze motie wordt in januari 2017 van een 

inhoudelijke reactie van het college voorzien. 

De wethouder heeft gemeld dat door capaciteit 

tekort januari niet wordt gehaald. Er wordt nu 

gekoerst op april. 

32 9-6-2016 Inzet vergroten sociale nieuwbouw Op zoek te gaan naar wegen en middelen om tot 2025 meer 

sociale woningbouw te realiseren dan de huidig 

voorgestelde 300 en hiervoor ook alternatieve en creatieve 

middelen te gebruiken en de raad hierover rond het 

voorjaarsdebat volgend jaar te rapporteren

wethouder Van 

Beurden

juni juni Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor maatschappelijke 

vraagstukken (3,0 mln) is dit onderwerp ook 

genoemd als één van de onderwerpen 

waarvoor de raad na uitwerking kan besluiten 

extra financiële middelen beschikbaar te 

stellen.

Toezeggingen groen is nieuw; 

rood is verwijderen

R=Raad;I=Info; 

P= presentatie

Datum Onderwerp gewenste actie Verantwoordelijk plannings-

datum
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I 6-4-2017 RV PPvE Hamersveldseweg 105 Wethouder zegt toe uit te zoeken of de huurder (Groene 

Belevenis) recht heeft op verlenging van het huurcontract. 

Dragt De vragen zijn beantwoord en verzonden op 

18/4

r 23-3-2017 RV Exploitatie MFC Antares Wethouder zegt toe samen met WSL het gesprek te 

faciliteren met de wijk, winkeliers en bewoners over de 

maatschappelijke functie van MFC Antares en de omgeving. 

Van Beurden

r 23-3-2017 RV Informatieplan Wethouder zegt toe de raad te informeren via RIB over 

risico's en tegenmaatregelen. Hij bekijkt hoe de raad kan 

worden betrokken bij de risico's en hoe deze voor te zijn. 

Overweg

r 23-3-2017 Actualiteiten - bebording Hamershof Wethouder Van Beurden zegt toe dit scherp in de gaten te 

houden. 

Van Beurden

r 23-3-2017 Inspreekster Van Dijk over vermelding 

straatnaam opa

Burgemeester zegt toe met inspreekster / initiatiefneemster 

in gesprek te gaan

Horselenberg

1 9-3-2017 Memo Brede maatschappelijke discussie Wethouder Van Beurden heeft de volgende toezeggingen 

gedaan in de aanloop naar de presentatieavond 30 maart:

1. Heldere toelichting op de scenario’s.

2. De raad nader informeren hoe “andere doelgroepen” 

bereikt worden. 

3. Nadere duiding over scenario’s bij gelijk blijven,  

middelmatige groei en grotere groei Leusden. Krimp is niet 

aan de orde voor regio Leusden. 

Van Beurden 30-3-2017 toegelicht op de avond van 30 maart.

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder zoekt uit of er creatieve oplossingen mogelijk 

zijn bij schuldhulpverlening. Komt hierop  terug bij raad.

Dragt geen Het gaat hierbij om de inrichtingskosten bij de 

huisvesting van statushouders. Zij ontvangen 

nu een bedrag in de vorm van een lening, 

waarvan de terugbetaling direct begint. 

Alternatieven, zoals een gift en/of het 

verstrekken van ‘vouchers’ worden 

onderzocht. Uiterlijk in april wordt 

teruggekoppeld.

P 2-2-2017 Presentatie Werk&Inkomen Wethouder Dragt zegt toe paragraaf lokale initiatieven uit te 

breiden.

Dragt volgende 

monitor

wordt toegevoegd bij volgende monitor



R 26-1-2017 Actualiteiten - fietsers Biezenkamp en 

Hamershof

Burgemeester zegt toe raad te informeren over fietsende 

BOA's 

Horselenberg geen

De BOA's controleren 3 a 4 keer per week in 

de winkelcentra. Op de Biezenkamp is fietsen 

toegestaan. De BOA controleert daar op 

bromfietsers. De BOA's zelf regelmatig de 

fiets. Een en ander is afhankelijk van het type 

activiteit en het weer. 

R 12-1-2017 Inventarisatie asbest RUD Wethouder Van Beurden informeert de raad zodra de 

inventarisatie asbest is uitgevoerd en het bestuur van de 

RUD een plan van aanpak heeft besproken.  

Van Beurden De gezamenlijke aanbesteding voor de 

inventarisatie van asbestdaken is in april 

gestart. Dit najaar volgen de resultaten van de 

inventarisatie.

R 12-1-2017 Kosten kledingcontainers De portefeuillehouder zoekt uit of de huur van de containers 

voor de inzameling van kleding goedkoper kan dan de € 

7.000 huur jaarlijks die nu voor 19 containers aan de AVU 

wordt betaald.

Overweg Op basis van prijsopgave wordt nu samen met 

Kringloop overname onderzocht. Dit lijkt 

interessant.

R 12-1-2017 en raad 26-1-17 Digitale veiligheid Wethouder Overweg informeert raad over wijze waarop de 

gemeente uitvoering geeft aan de aanbeveling tot periodiek 

testen van de systemen.

Overweg In BNLP verband wordt gewerkt aan een 

informatie veiligheidsplan. Onderdeel hiervan 

is het instrument van een regelmatige scan 

door een extern gespecialiseerd bureau van de 

ICT omgeving. Het uitvoeringsplan zal in maart 

worden vastgesteld door het college. U krijgt 

daarna dit plan ter kennisname toegestuurd, 

waarbij wij zullen aangegeven hoe en met 

welke frequentie de externe scan zal 

plaatsvinden.  

R 24-11-2016 A-stuk 13 Voorschoolse voorzieningen Notitie voorschoolse educatie wordt uiterlijk q2 

toegezonden, van beurden

Van Beurden tweede 

kwartaal '17

P 22-11-2016 Bekrachtiging geheimhouding Griffie maakt inventarisatie van stukken waar raad 

geheimhouding heeft opglegd en inventarisatie waar 

opheffing mogelijk is. 

Griffier zomer 2017 Ina Schutte

R 9-6-2016 Woonvisie Kijken met de WSL of de versnelling tot 2020 op gang kan 

worden gebracht. De WSL en Companen komen beide met 

een voorstel voor 300 woningen. Samen met de 

woningstichting de vinger aan de pols houden en medio 

2017 de raad verder informeren over de haalbaarheid van 

deze ambities.

weth. Van Beurden voorjaar 2017 Aanpak bij voorjaarsnota.

Een aanpak wordt gepresenteerd bij de 

voorjaarsnota. Bij de reservering van de 

financiële middelen voor maatschappelijke 

vraagstukken (3,0 mln) is dit onderwerp ook 

genoemd als één van de onderwerpen 

waarvoor de raad na uitwerking kan besluiten 

extra financiële middelen beschikbaar te 

stellen.   

R 6-7-2016 Jaarstukken 2015 De raad op de hoogte houden van het verbetertraject 

jaarstukken 3d's

weth. Dragt opgepakt brief aan raden over verbeterslag

I 21-4-2016 Hamerveldseweg-zuid oplossing toename van verkeer hele traject weth. Van Beurden 30-11-2016 Izaak Boone De toekomstige verkeersintensiteit op de 

(gehele) Hamersveldseweg is van een aantal 

factoren afhankelijk. Dit aandachtspunt komt 

nadrukkelijk aan bod bij de variantenstudie voor 

het zuidelijk deel van de Hamersveldseweg. 

Een eerste verkenning leert dat het noordelijk 

deel van de Hamersveldseweg rustiger zal 

worden wanneer de Hamersveldseweg-zuid via 

de Grasdrogerijweg op de Ben Ponbaan wordt 

aangesloten.  >> 

Schriftelijke vragen
Datum Fractie Onderwerp Verantwoordelijk plannings-
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24-4-2017 CDA Brede maatschappelijke discussie Van Beurden 23-5-2017 Van Bedem 

Stolker


